
Περί της διακίνησης και εκµετάλλευσης γυναικών κατά τη διάρκεια των Ολυµπιακών Αγώνων

Μέ ἔκπληξη καί ὀδύνη ἡ Ἱερά Σύνοδος τῆς Ἐκκλησίας τῆς Ἑλλάδος πληροφορήθηκε τή πρόσφατη ἀπόφαση τοῦ
Δηµοτικοῦ Συµβουλίου τοῦ Δήµου Ἀθηναίων κατά τή Συνεδρίαση τῆς 17ης Μαΐου σύµφωνα µέ τήν ὁποία
προτείνεται ἡ ἀλλαγή τοῦ Νόµου ὥστε κατά τή διάρκεια τῶν Ὀλυµπιακῶν Ἀγώνων νά παρέχεται ἡ δυνατότητα
λειτουργίας "οἴκων ἀνοχῆς" σέ Ξενοδοχεῖα ἤ καί σέ ἄλλους (ποίους ἄραγε;) ἀνάλογους χώρους.

Ἡ ἀπόφαση αὐτή εἶναι προφανές ὅτι ἔρχεται σέ πλήρη ἀντίθεση µέ τό νόµο 2734/1999 µέ τόν ὁποῖο ἡ Πολιτεία
ἀποφάσισε νά ἐλέγξει τά κυκλώµατα ἐκεῖνα τά ὁποῖα ἀσχολοῦνται µέ τή διακίνηση καί ἐκµετάλλευση
γυναικῶν.

Ἡ ἀπόφαση αὐτή συνιστᾶ ὑποτίµηση καί εὐτελισµό τοῦ ἀνθρώπινου προσώπου, δέν τιµᾶ τόν πρῶτο Δῆµο τῆς
χώρας καί δέ συνάδει µέ τόν Πολιτισµό πού θέλουµε νά ἐπιδείξουµε καί µάλιστα κατά τή διάρκεια τῶν
Ὀλυµπιακῶν Ἀγώνων. Ἡ ἀπόφαση αὐτή ἱκανοποιεῖ µόνον τά κυκλώµατα σωµατεµπορίας πού διακινοῦν
ἀτιµώρητα νεαρές ἀλλοδαπές καταδικασµένες νά ὑποστοῦν τό µαρτύριο πού ὑφίστανται τά θύµατα τῶν
σύγχρονων ἐκδοχῶν τῆς καταναγκαστικῆς πορνείας, µεταξύ τῶν ὁποίων περιλαµβάνονται καί ἀνήλικα παιδιά.

Πῶς συµβιβάζεται ἡ ψήφιση τοῦ νόµου κατά τῆς διακίνησης τῶν γυναικῶν µέ τήν ἀπόφαση αὐτή;

Ἡ Ἱερά Σύνοδος κατανοεῖ ἀπολύτως τήν ἀντίδραση καί τήν ἀνησυχία ἡ ὁποία ἤδη ἐκδηλώθηκε ἀπό τήν πλευρά
τῶν φεµινιστικῶν ὀργανώσεων καί τή συµµερίζεται ἀπόλυτα θεωροῦσα ὅτι ἡ µετατροπή τοῦ ἀνθρώπινου
προσώπου ἀπό πρόσωπο ἀγάπης σέ ἀντικείµενο χρήσης προσβάλλει εὐθέως τόν πολιτισµό καί τήν ἀνθρώπινη
ἀξιοπρέπεια. Μιά τέτοια ἀπόφαση δικαιώνει ἐπί πλέον τήν πρόσφατη ἔκθεση τοῦ Στέιτ Ντιπέρτµεν "γιά τή
διακίνηση προσώπων" ἡ ὁποία κατατάσσει τή χώρα µας, στίς χῶρες ἐκεῖνες πού δέν µποροῦν ἀλλά καί δέν
ἐπιθυµοῦν νά ἀντιµετωπίσουν ἀποτελεσµατικά τό πρόβληµα καί τήν ἐκθέτουν ἀνεπανόρθωτα.

Ἡ Ἱερά Σύνοδος ἀξιώνει τήν ἄµεση ἀνάκληση αὐτῆς τῆς ἀπόφασης ἡ ὁποία προσβάλλει τήν πόλη τῶν Ἀθηνῶν
καί παρουσιάζει τόν πρῶτο Δῆµο τῆς χώρας νά µεριµνᾶ ἰδιαιτέρως γιά τόν "σεξοτουρισµό" καί καλεῖ τήν
ἀξιότιµη κ. Δήµαρχο Ἀθηναίων νά κινηθεῖ τό ταχύτερον πρός τήν κατεύθυνση αὐτή. Τό Σίδνεϋ δέν µπορεῖ καί
δέν πρέπει νά ἀποτελεῖ τό πρότυπο γιά τήν Ἀθήνα.

Ἡ Ἱερά Σύνοδος παρακολουθεῖ τό θέµα µέ αἴσθηµα ποιµαντικῆς εὐθύνης καί θά πράξει ἀναλόγως.
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